

综合智慧能源

ZONGHE ZHIHUI NENGYUAN

第46卷 第1期(总第378期) 月刊 1979年创刊 2024年1月25日出版

目次

综合能源系统优化控制

- 路网耦合下计及电动汽车 V2G 潜力的充电站选址定容研究孙雨乐, 漆淘懿, 赵宇明, 等 (1)
- 园区供电系统广义负荷需求响应建模与分析鲍海波, 梁浚杰, 李想 (11)
- 计及气象因素与分时电价影响的综合能源系统负荷调控策略研究张力, 金立, 任炬光, 等 (18)

基于智能算法的决策支持系统

- 针对温控负载变化的虚拟电厂控制策略研究田泽禹, 沙钊昀, 赵全斌, 等 (28)
- 计及不确定性的分布式微网参与电网优化调度方法综述谭九鼎, 李帅兵, 李明澈, 等 (38)
- 基于 Pareto 解集的工业园区微网优化配置研究方刚, 王静, 张波波, 等 (49)

信息物理系统安全

- 基于联邦学习的分布式电采暖互动模式设计与展望李彬, 白雪峰, 李志超, 等 (56)
- 多模态知识图谱在电力运检中的应用与展望蔺家骏, 闫玮丹, 胡俊华, 等 (65)
- 电力 5G 切片在城市配电网中的应用及经济效益研究郁海彬, 董焯, 翁锦德, 等 (75)
- 基于 NNTR-SMOTE 与 GA-XGBoost 的变压器故障诊断方法研究汪李忠, 池建飞, 丁叶强, 等 (84)

Integrated Intelligent Energy

Vol. 46 No. 1 (Sum No. 378)

Monthly

Started Publication in 1979

Jan. 25, 2024

Optimal Control on Integrated Energy Systems

- Siting and sizing of electric vehicle charging stations under the coupling of transport and power networks considering V2G potentialSUN Yule, QI Taoyi, ZHAO Yuming, et al. (1)
- Modeling and analysis on demand response for generalized load of power supply systems in industrial parksBAO Haiibo, LIANG Junjie, LI Xiang (11)
- Research on load regulation strategy of integrated energy systems considering meteorological factors and time-of-use tariffsZHANG Li, JIN Li, REN Juguang, et al. (18)

Decision Support System based on Intelligent Algorithms

- Research on control strategy for virtual power plants in response to thermostatically controlled loadsTIAN Zeyu, SHA Zhaoyang, ZHAO Quanbin, et al. (28)
- Optimized scheduling of the power grid with participation of distributed microgrids considering their uncertaintiesTAN Jiuding, LI Shuaibing, LI Mingche, et al. (38)
- Research on optimization algorithm of industrial park microgrid configuration based on Pareto solution setFANG Gang, WANG Jing, ZHANG Bobo, et al. (49)

Cyber-Physical Security

- Design and prospect of distributed electric heating interactive mode based on federated learning LI Bin, BAI Xuefeng, LI Zhichao, et al. (56)
- Application and prospect of multimodal knowledge graph in electric power operation inspectionLIN Jiajun, YAN Weidan, HU Junhua, et al. (65)
- Research on the application and economic benefits of 5G slice in the urban distribution network YU Haibin, DONG Ye, WENG Jinde, et al. (75)
- Transformer fault diagnosis method based on NNTR-SMOTE and GA-XGBoostWANG Lizhong, CHI Jianfei, DING Yeqiang, et al. (84)

Competent Authority: China Huadian Corporation Ltd.
Sponsors: Huadian Zhengzhou Mechanical Design Institute Co., Ltd. ;China Huadian Engineering Co., Ltd.
Editor and Publisher: Editorial Department of Integrated Intelligent Energy
Add: No. 27 Huxin Ring Road, Center Island in Longzi Lake, Zhengdong New District, Zhengzhou City, China
Postcode: 450046

Editor-in-Chief: SHEN Mingzhong
Executive Editor-in-Chief: YANG Mancheng
Website: www.hdpower.net
E-mail: hdjs-chd@vip.163.com
Tel: 86 - 371 - 58501042
Publication Number: ISSN 2097-0706
CODEN: ZZNOAF
Annual Subscription Rate: \$ 120.00